
1 
 

Obec Tureň – Obecný úrad, Tureň 36, 903 01 Tureň 
Tel: 02/45918117, Tel.-Fax: 02/45918111, Mobil: 0908 729 623 

IČO: 00305138, E-mail: obec@obecturen.sk, č. účtu: SK54 0200 0000 0000 1642 3112 
 

Zápisnica zo zasadnutia 
 

konaného dňa 07.07.2021 v Obecnom klube od 19:00 hod. 
 
Prítomní: 
Starosta: Štefan Čermák 
Poslanci: Bc. Nikola Hozák Vršková, Gabriela Vokaliková, Róbert Mészáros, Ing. Katarína 
Blahútová, Dominik Cisár 
Ostatní: Mgr. Richard Blecha –hlavný kontrolór, Helena Kubíková – zapisovateľka a verejnosť podľa 
podpísanej prezenčnej listiny. 
 
Návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie 
2. Určenie overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu  
4. Hl. kontrolór 

- kontrola pohybov na účtoch obce za 1. polrok 2021 
- plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce Tureň na 2. polrok 2021 
- kontrola faktúr za 1. polrok 2021 
- kontrola plnenia uznesení za 1. polrok 2021 

5. Nájomná zmluva medzi obcou Tureň a Dagmar Mezešovou 
6. Občianske združenie Senec Football Academy – prezentácia  
7. VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky na území obce Tureň 
8. Aktuálny stav podaných projektov 
9. Rôzne  
10. Diskusia  
11. Záver 

 
 

K bodu 1: Otvorenie 
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce, pán Štefan Čermák. Pán starosta privítal všetkých 
poslancov, hl. kontrolóra a verejnosť. Poslanci pani Ing. Júlia Petríková a pán Attila Venchich boli 
ospravedlnení. 
  
K bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice 
Starosta obce informoval poslancov, že zapisovateľkou na tomto zasadnutí je Helena Kubíková a 
taktiež navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Nikolu Hozák Vrškovú a Gabrielu Vokalikovú. 
 
K bodu 3: Schválenie programu 
 
Pani Blahútová požiadala o doplnenie programu o bod úprava nájomného za obecný klub a o bod 
spracovanie konárov u miestneho farmára v obci Tureň, pán starosta navrhol, aby sa to riešilo v bode 
Rôzne. 
Pán starosta dal hlasovať  o schválení programu  
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia. 
Uznesenie č. 116/07/2021 
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K bodu 4: Hl. kontrolór 

- kontrola pohybov na účtoch obce za 1. polrok 2021 
- plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce Tureň na 2. polrok 2021 
- kontrola faktúr za 1. polrok 2021 
- kontrola plnenia uznesení za 1. polrok 2021 

 
Pán hl. kontrolór sa vyjadril k daným bodom: 
Kontrola pohybov na účtoch obce za 1. polrok 2021 
Skontroloval účty či sedia s faktúrami, žiadne nezrovnalosti nezistil 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie kontrolu pohybov na účtoch obce za 1. polrok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu pohybov na účtoch obce za 1. polrok 2021 
Uznesenie č. 117/07/2021 
 
Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce Tureň na 2. polrok 2021 
Hl. kontrolór informoval, že je spravený zoznam kontrolnej činnosti hl. kontrolóra a pokiaľ má OZ 
nejakú požiadavku stačí ju zaslať hl. kontrolórovi a doplní to do zoznamu. Ďalej hl. kontrolór 
informoval OZ, že cca koncom augusta 2021 im zašle prehľad hospodárenia obce za posledných 12 
rokov.  
Pani Blahútová požiadala, aby sa najneskôr do konca roka prejednalo štatút obce a rokovací poriadok 
OZ. Pán hl. kontrolór už pozrel štatút obce a nezistil, žiadne problémy, ale môže sa to znova 
prejednať. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce Tureň 
na 2. polrok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce Tureň na 2. 
polrok 2021 
Uznesenie č. 118/07/2021 
 
Kontrola faktúr za 1. polrok 2021 
Hl. kontrolór informoval, že prešiel faktúry od januára 2021 do mája 2021, boli tam drobné 
nedostatky, ktoré boli odstránené. Vyššia faktúra v sume 26.000,-€ v mesiaci marec 2021 boli použité 
na COVID opatrenia, ale sú preplatené zo strany štátu. Ďalej vyššia faktúra je aj v mesiaci máj to bola 
spoluúčasť na rekonštrukciu MŠ. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie kontrolu faktúr za 1. polrok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu faktúr za 1. polrok 2021 
Uznesenie č. 119/07/2021 
 
 
Kontrola plnenia uznesení za 1. polrok 2021 
 



3 
 

Hl. kontrolór informoval, že uznesenia boli splnené alebo informatívne. Hl. kontrolór dodal, že je 
možné ešte navýšiť alebo upraviť rozpočet najneskôr do 31.08.2021, pán starosta navrhol, aby sa 
spravilo pracovné stretnutie kde by sa doriešil rozpočet.  
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení za 1. polrok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení za 1. polrok 2021 
Uznesenie č. 120/07/2021 
 
 
K bodu 5: Nájomná zmluva medzi obcou Tureň a Dagmar Mezešovou 
 
Pán starosta informoval, že nájomná zmluva bola zverejnená a neboli k tomu zo strany obyvateľov 
žiadne pripomienky. Zmluva bola posunutá na gener. prokuratúru kde nám boli stanovené podmienky 
čo má zmluva obsahovať. Pán hl. kontrolór doplnil, že celá záležitosť skončila s upozornení voči obci 
Tureň nakoľko neboli splnené určité kritéria – nezverejnenie zámeru a nezverejnenie zmluvy 
o budúcej zmluve. Ďalej je dohodnuté, že pokiaľ sa bude opätovne prenajímať alebo predávať obecný 
pozemok tak pán starosta vydá prehlásenie, že zámer bol zverejnený. 
Pani Blahútová dodala, že na takéto porušenia zákonov mal upozorniť predošlí hl. kontrolór a pokiaľ 
obec dostane určitý zámer tak má obecný úrad administratívu ktorá má za povinnosť ich zverejniť. 
 
Pán starosta dal hlasovať o schválení a následnom podpísaní nájomnej zmluvy s p. Mezešovou, s tým, 
že doba nájmu je 5 rokov a výška nájmu na 1 rok je 2490,-€ s DPH. 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podpis nájomnej zmluvy s pani Dagmar Mezešovou s dobou nájmu 
na 5 rokov a výškou nájmu na 1 rok je 2490,-€ s DPH. Ostatne podmienky podľa zmluvy. 
Uznesenie č. 121/07/2021 
 
 
Pán starosta informoval, že pozval vedenie Občianskeho združenia Senec Football Academy, ale majú 
meškanie a navrhol, aby sa zatiaľ prejednali ďalšie body. Pani Blahútová dodala, aby sa nezabudlo 
zverejniť zámer, pán Cisár informoval, že dnes sa prídu iba predstaviť, že akú majú predstavu 
ohľadom ihriska, pán starosta už komunikoval s občianskym združením a zatiaľ jedinou ich 
podmienkou a potrebou je, aby tam bola vykopaná studňa na polievanie trávnika a privedená elektrika. 
Pán starosta oznámil, že prípojka je v štádiu riešenia. 
 
 
K bodu 6: VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky na území obce 
Tureň 
 
Hl. kontrolór informoval, že návrh bol zaslaný OZ, pripomienky ktoré prejednali na pracovnom 
stretnutí boli zapracované. Navrhol, aby bol spravený zoznam prevádzok v obci. Ďalej informoval, že 
za nedodržiavanie VZN je možné vyrubiť pokutu do výšky 6.638,-€. Pani Blahútová dodala, že 
v prípade mimoriadnej akcie môže podnikateľ podať žiadosť o predĺženie otváracieho času prevádzky. 
Hl. kontrolór dodal, že VZN bolo riadne zverejnené a neboli podané žiadne pripomienky. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ schvaľuje VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času 
prevádzky na území obce Tureň 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
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Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času 
prevádzky na území obce Tureň 
Uznesenie č. 122/07/2021 
 
 
K bodu 7: Aktuálny stav podaných projektov 
 
Pán starosta informuje o podaných projektoch. 
 
Projekt workout –ové ihrisko v parku – je podaný projekt na sumu 8.331,-€, s tým že dotácia je vo 
výške 5.000€, dňa 08.07.2021 pôjde pán starosta aj osobne odniesť podklady do BSK 
Projekt Elkatel s.r.o. položenie optického kábla v obci Tureň –navrhol, aby OZ schválilo položenie 
optického kábla, pani Blahútová upozornila na budovanie kanalizácie, a aby sa to zakomponovalo do 
zmluvy. Ďalej pani Blahútová komunikovala s pani Petríkovou a dohodli sa, že by nad tým mala 
dozorovať osoba so vzdelaním stavebný inžinier. Pán Cisár tiež upozornil, aby sa to poriadne 
prejednalo nakoľko kanalizácia je prednejšia, pán starosta informoval, že bude mať stretnutie so 
starostom obce Tomášov kde teraz riešia optiku, s tým že ešte nemajú kanalizáciu. 
Hl. kontrolór navrhol, aby sa dojednalo pracovné stretnutie so spol. Elkatel s.r.o. kde sa predloží 
projekt kanalizácie a na základe projektu kanalizácie dá spol. Elkatel s.r.o. písomné stanovisko, že 
nedôjde k stretu pri výkopoch. Pán starosta informoval, že je v kontakte so spol. Hydroteam  ktorá 
nám vypracovala projektovú dokumentáciu na kanalizáciu. Projektová dokumentácia sa bude 
aktualizovať nakoľko sa menili zákony a doplnia sa nové ulice. 
Pán starosta informoval, že na stavebnom úrade v Senci odišli 2 ľudia, prijali miesto nich 3 nových 
zamestnancov a preto sa nestíhajú termíny stavebného konanie, stavebné povolenia. Stavebný úrad 
preto navýšil poplatky a pre obec Tureň je navýšenie o 1.000€ ročne.  Starostovia s navýšením 
súhlasili, avšak primátorovi mesta Senec, pánovi Badinskému dali podmienku, že sa budú robiť 
schôdze na polročnej báze. 
Zásielkovňa – pán starosta komunikoval s pani Blahútovou, že by za umiestnenie boxu požadovala 
obec 30€ na mesiac a pán starosta dostal odpoveď od spol. Zásielkovňa,  že majú zmluvu s ZMOS a 
preto v obciach platia za prenájom len symbolické 1€ na rok. Pani Vokaliková sa informovala či pán 
starosta tú zmluvu videl – nie. Pani Blahútová podotkla, že síce je to služba pre ľudí, ale od súkromnej 
firmy ktorá si za to účtuje poplatok. Pán starosta sa skontaktuje s obcou Tomášov kde majú takýto box 
uložený a zistí aké majú podmienky zmluvy. Pán starosta navrhol box umiestniť na parkovisko pri 
kostole. 
Pán starosta predložil cenovú ponuku firmy Pittel na vybudovanie nových vsakovacích jám na hlavnej 
ceste smerom na Senec, oprava pôvodných vsakovacích jám v obci a spevnenie cesty pri Čiernej vode. 
Pán Cisár sa opýtal pán starostu, že či má informáciu, že by v najbližšej dobe malo BSK obnovovať 
celú hlavnú cestu v obci – pán starosta o tejto informácii nevie, avšak dostal pozvánku na zasadnutie, 
ale nevie čo sa tam bude prejednávať. Pán starosta dodal, že vie o oprave cesty od Novej Dedinky po 
kríž. Pani Blahútová sa informovala, že ktoré vsakovacie jamy v obci sú na prečistenie – vsakovacia 
jama pri dome pána Hamerlíka, vsakovacia jama pri dome pani Takáčovej, v parku sú 2 vsakovacie 
jamy a posledný je pri MŠ. Pán Cisár súhlasí s opravou cesty pri Čiernej vode, ale dodal že musí sa to 
riešiť spravodlivo a doriešiť aj cestu na slanisku kde pán Horváth nedokončil cestu ako sľúbil. Pán 
starosta sa snaží skontaktovať s pánom Horváthom, ale nedvíha mu telefón preto navrhol, aby sa 
urobila cenová ponuka aj na danú cestu. Pani Blahútová navrhla, aby sa oslovila ešte jedna firmy na 
vypracovanie cenovej ponuky na porovnanie. Pán Cisár dodal, aby sa to stihlo doriešiť čo najskôr, aby 
sa to mohlo zapracovať do rozpočtu. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie cenovú ponuku spoločnosti Pittel 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
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Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku spoločnosti Pittel 
Uznesenie č. 123/07/2021 
 
Projekt Intereg bežecký ovál – už sa robí na propagácií, požadujú pár fotiek o dedine, ktoré sa použijú 
na plagáty, ktoré sa umiestnia v prihraničných obciach. Bude aj slávnostné otvorenie kde bude 
pozvaných cca 150 hostí a bude pozvané aj OZ. Zrealizované by to malo byť najneskôr do konca 
septembra 2021.  
Pán starosta sa dotazoval OZ či dostali od pána Mezeša novú vizuálnu prezentáciu Bistra pri parku. 
Hl.kontrolór požiadal pána starostu, aby kontaktovali administrátora webovej stránky obce Tureň 
nakoľko mu chodia e-maily do spamu. 
Projekt Corvin chodník a altánok v ZŠ – zatiaľ projekt nie je vyhodnotený 
Projekt rekonštrukcia obecného úradu – už to malo byť ukončené, ale zatiaľ sme nedostali 
vyrozumenie 
Projekt vsakovacie jamy – tiež sa to malo ukončiť do konca júna 2021 avšak doteraz sme nedostali 
odpoveď 
 
K bodu 8: Rôzne  
 
Pani Blahútová komunikuje s pánom Bartošom, ktorý má drvičku konárov a dohodli sa, že obyvatelia 
obce môžu k nemu po dohode vyvážať konáre. Bude to skúšobná prevádzka do konca septembra 2021 
a pán Bartoš by požadoval preplatenie iba času strávený pri práci.  
Pán Mészáros informoval, že je možné dostať dotáciu na drvičku a kontajnery – bolo by dobré to 
preveriť a prihlásiť sa do projektu. Hl. kontrolór navrhol, aby sa presne dohodlo na sume a pracovný 
čas. 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ schvaľuje uzavretie zmluvy s pánom Bartošom na drvenie konárov 
do konca septembra 2021 za odmenu 7€ na 1 hodinu.  
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uzavretie zmluvy s pánom Bartošom na drvenie konárov do 
konca septembra 2021 za odmenu 7,- € na 1 hodinu  
Uznesenie č. 124/07/2021 
 
Pani Blahútová navrhla navýšiť sumu prenájmu obecného klubu nakoľko tam došlo k rekonštrukcii 
kuchynky. Navrhla sumu na kar 30,-€, pre nájomcu s trvalým pobytom 50,-€, nájomca bez trvalého 
pobytu 100,-€ a miestne organizácie bez poplatku. Pán starosta predniesol návrh pána Venchicha, aby 
kar za občana, ktorý sa narodil v Turni by bol bez poplatku. Hl. kontrolór navrhol namontovať 
klimatizáciu, ako príklad uviedol obec Veľký Biel, kde im po namontovaní klimatizácie stúpla 
vyťaženosť klubu. Pán Mészáros dodal, že najprv by bolo potrebné spraviť okná.. Pán Cisár navrhol, 
aby sa začalo prerábať aspoň postupne a v prípade výzvy požiadať o vyššiu dotáciu. Pán starosta 
prisľúbil, že pokiaľ bude vyhlásená výzva určite sa obec prihlási a dodal, že v najbližšej dobe by 
výzva mala byť vyhlásená. Pani Blahútová dodala, že najväčší problém klubu je malá kapacita 
miestnosti. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ schvaľuje navýšenie prenájmu obecného klubu na sumu kar 30,-€, 
pre nájomcu s trvalým pobytom 50,-€, nájomca bez trvalého pobytu 100,-€ a miestne organizácie bez 
poplatku 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie prenájmu obecného klubu na sumu kar 30,-€, pre 
nájomcu s trvalým pobytom 50,-€, nájomca bez trvalého pobytu 100,-€ a miestne organizácie bez 
poplatku 
Uznesenie č. 125/07/2021 
 
K bodu 9: Občianske združenie Senec Football Academy – prezentácia  
 
Pán starosta predstavil zakladateľov Občianske združenie Senec Football Academy, pána Pomichala 
a pána Tengeriho, ktorý prišli predstaviť zámer občianskeho združenia prenajať si futbalové ihrisko v 
obci Tureň. 
Pán Pomichal je jeden zo zakladateľov občianskeho združenia. Občianske združenie má momentálne 
150 členov a naďalej sa rozširujú, preto hľadajú ďalšie trávnaté ihrisko, o ktoré by sa starali 
a postupne zveľaďovali a rozširovali. Takto sa už teraz starajú o ihrisko v obci Reca kde investovali 
cca 150.000€ a dali do poriadku trávnik, celý areál , zrekonštruovali budovu, sociálne zariadenie 
a vybudovali bufet s občerstvením. Zatiaľ to financujú zo sponzorského príspevku a úhrad členského 
príspevku keďže dotácie dostávajú v minimálnej výške. Momentálne nemajú vysoký kapitál, ale je to 
o vzájomnej dohode ktorá strana čo vybuduje. 
Oznámili, že je pre nich nevyhnutné, aby tam bol dokončený bežecký ovál a vybudovaná studňa, 
elektrika, oplotenie, neskôr parkovisko. Zo strany občianskeho združenia by bolo vybudované 
závlahové polievanie, revitalizácia trávniku, postupné vybudovanie sociálneho zariadenia a bufetu. 
Pán Pomichal dodal, že momentálne by sa ihrisko využívalo na tréningy, ale treba do budúcna rátať aj 
so zvýšenou premávkou nakoľko časom by sa tam usporadúvali futbalové stretnutia. Keďže sa jedná 
o zdĺhavý proces a ihrisko potrebuje veľa času na revitalizáciu a dobudovanie sociálnych zariadení 
oznámili, že pre nich by bol rentabilný len dlhodobý prenájom ihriska na 15 – 20 rokov. Pán Cisár 
zhrnul požiadavky občianskeho združenia od obce –na začiatok vybudovanie vody, elektriky a 
oplotenia a dodal, že pre občanov obce a miestne združenia by bolo ihrisko sprístupnené po vzájomnej 
dohode vo vyhradený čas. Pán Alexík sa informoval, že ako bude ihrisko sprístupnené verejnosti  - je 
to o vzájomnej dohode nakoľko záleží ako bude ihrisko vyťažené a trávnik potrebuje čas na 
revitalizáciu. Pán Alexík navrhol, aby sa využil priestor za bránkami pre verejnosť. Pani Blahútová sa 
dotazovala na nájomnú zmluvu, pán Pomichal dodal, že zmluva by mala byť vyvážená v závislosti 
k výške investícii. Pani Blahútová dodala, že už ihrisko riešili a obec by vedela financovať údržbu 
ihriska. Pán Pomichal informoval, že už v obci Blatné komunikujú o prenájme ihriska kde je ihrisko 
v réžii obce a občianske združenie by si prenajímalo ihrisko v určitý čas a za prenájom by sa starali 
o trávnik. Hl. kontrolór dodal, že pokiaľ obec nevie ihrisko riadne využiť tak údržba ihriska zo strany 
obce by bola veľká strata v rozpočte. Hl.kontrolór sa informoval na výšku nájmu ihriska v obci Réca – 
prenájom je symbolické 1€ nakoľko obec je rada, že sa niekto stará o ihrisko. Ďalej hl. kontrolór sa 
informuje, že kto zabezpečuje ochranu majetku – v obci Reca je ihrisko oplotené a celé pod 
kamerovým systémom. Pani Blahútová sa opýtala na sprístupnenie bežeckého oválu pre verejnosť – 
nie je problém to využívať a pán starosta navrhol tam namontovať kamerový systém. Pani Blahútová 
navrhla, aby občianske združenie spísalo návrh čo presne požadujú od obce, aby tam vybudovalo 
a taktiež čo občianske združenie vybuduje vo vlastnej réžií. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie zámer občianskeho združenia Senec Football 
Academy o prenajme futbalového ihriska 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 (Cisár, Hozák Vršková, Vokaliková, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zámer občianskeho združenia Senec Football Academy 
o prenajme futbalového ihriska 
Uznesenie č. 126/07/2021  
 
 
K bodu 8: Rôzne  
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Pán Madarász opäť poukazoval na zlú situáciu na hlavnej ceste a spýtal sa ako to obec bude riešiť. Pán 
Cisár dodal, že sa to bude riešiť nakoľko už máme cenovú ponuku a ešte jednu vyžiadame a bude to 
zaradené do rozpočtu. Pani Blahútová požiadala pána starostu, aby po najbližších dažďoch požiadal o 
odčerpanie vody DHZ.  
Pani Blahútová informovala, že sa s pánom Cisárom zúčastnili na webinári o cyklodoprave na 
Slovensku, ktorá sa bude riešiť z Plánu obnovy. Oslovili preto viceprimátora Senca pánom Gubániho, 
ktorý sa venuje v meste cyklodoprave. Ten následne oslovil všetky dotknuté obce a inicioval stretnutia 
so starostami obcí Nová Dedinka, Tureň, Senec a Králová pri Senci. Dal vypracovať mapku 
cyklochodníka od Novej Dedinky až do Královej pri Senci popri Čiernej vode a malo by to končiť pri 
včelárskej paseke. SVP podpísalo memorandum s Ministerstvom dopravy, že bude sprístupňovať 
pozemky popri Čiernej vode na tento účel.  
Pani Blahútová navrhla, aby sa už oslovila spol. AVE ohľadom čipovania smetných nádob. Hl. 
kontrolór dodal, že obec Veľký Biel už nádoby majú čipované a v prípade potreby je možnosť 
nahliadnuť do zmluvy, ktorá je uverejnená na stránke obci. 
Pán Mészáros sa informoval či VZN o odpadových vodách bol zverejnený –nie, tak žiada o nápravu, 
aby OZ mohlo schváliť dané VZN. Ďalej sa pán Mészáros dotazoval na žiadosť od pána Toronyiho – 
OZ danú žiadosť zobralo na vedomie. Pani Blahútová sa informovala či nebolo potrebné daný zámer 
zverejniť. Hl. kontrolór dodal, že zámer ešte nie je potrebné zverejniť lebo OZ sa ešte nerozhodlo či sa 
daný pozemok prenajme. Pani Blahútová navrhla pracovné stretnutie s pánom Toronyim kde by sa 
upresnili výmery a pán Cisár požiadal o doloženie vizuálizácie prevádzky, tak ako to predložil pán 
Mezeš. 
Pán Mészáros sa informoval či môže dať vypracovať cenovú ponuku na vyhotovenie rámp pri mŕtvom 
koryte Čiernej vody "káča" a pri mŕtvom koryte Čiernej vody pri pani Blahútovej. Pani Blahútová 
súhlasí, ale je potrebné zistiť majiteľov ornej pôdy a popýtať sa či s tým súhlasia. 
Pán Mészáros navrhol, aby sa začali orezávať stromy popri cestách, ktoré zabraňujú viditeľnosti na 
cestu. Pán Cisár dodal, že je potrebné vyrezať aj smrek v MŠ a dobré by bolo to stihnúť do začiatku 
nového školského roku (tj do konca augusta 2021) 
 
 
K bodu 10:  Diskusia  
Pani Kubíková sa informovala na kamerový systém s pohľadom na kontajnery pri potravinách Terno 
nakoľko tam opäť niekto vyniesol odpad ktorý tam nepatrí – pán starosta navrhol aby jedna kamera 
bola nastavená na kontajnery. Ďalej sa pani Kubíková informovala na zrkadlá v obci či by bolo možné 
namontovať zrkadlo pri ZŠ ako je zvonica a pri ostrej zákrute na ceste od obecného klubu smerom 
popri Čiernej vode. Pán Cisár dodal, že obec má už veľa zrkadiel a bolo by to dosť finančne náročné 
pre obec. 
 
 
K bodu 11: Záver 
Na záver pán starosta Štefan Čermák poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a zasadnutie 
uzatvoril.  
Zasadnutie bolo ukončené o 21:40 hod. 
 
 
Zapísala: Helena Kubíková  ..................................... 

 
 
Overovatelia: Bc. Nikola Hozák Vršková ....................................  

 

Gabriela Vokaliková  ..................................... 

 

V Turni, dňa 07.07.2021 


